
Protokół z LXI sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 28 grudnia 2023 r. (czwartek) w Chmielnickim Centrum Kultury,  

ul. Starobuska 10 w godzinach od 14:00 do 16:40. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom.  

Przewodnicząca Rady powitała burmistrza Pawła Wójcika, zastępcę burmistrza Małgorzatę 

Przeździk, skarbnika gminy Annę Pleban, sekretarza gminy Andrzeja Łopacińskiego, 

kierowników i dyrektorów jednostek gminnych i ponadgminnych, sołtysów, radnych, 

pracowników urzędu oraz mieszkańców gminy.  

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na LXI sesji, dnia 28 grudnia 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Do sesji dołączyła radna Edyta Ciopińska. Od tej pory w obradach brało udział 15 radnych.  

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 15  radnych. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 15 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 
(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 
Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 
(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

3. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego sprawozdania burmistrza z prac pomiędzy sesjami nie było pytań.  

Burmistrz Paweł Wójcik wraz z Przewodniczącą Rady Miejskiej Anitą Jabłońską wręczyli 

stypendia za szczególne osiągnięcia i wyniki w nauce, które są przyznawane w ramach 

gminnego programu stypendialnego dla uzdolnionych uczniów, dwóm uczennicom szkół 

średnich: Wiktorii Gajek i Zuzannie Ramskiej. 



Następnie przystąpiono do podjęcia uchwał. Wszystkie projekty uchwał uzyskały 

pozytywną opinię poszczególnych komisji, w tym Komisji Statutowo-Regulaminowej Rady 

Miejskiej w Chmielniku.  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umowy najmu lokalu. 

Projekt uchwały omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji.  

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/595/2023 w sprawie wyrażenia zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Chmielniku na zawarcie umowy najmu lokalu głosowało 15 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych. 

Projekt uchwały omówił Andrzej Piwowarski – Naczelnik Wydziału Rozwoju 

Gospodarczego. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/596/2023 w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowych przystanków 

komunikacyjnych głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/295/2021 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 1 lutego 2021 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Chmielnik. 

Projekt uchwały omówiła Małgorzata Przeździk – Zastępca Burmistrza. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/597/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/295/2021 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 1 lutego 2021 r. w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Chmielnik 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Chmielnik na lata 2024-2030. 

Projekt uchwały omówiła Małgorzata Przeździk – Zastępca Burmistrza. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/598/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Gminy Chmielnik na lata 2024-2030 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

Projekty uchwały w pkt. 8 - 11omówiła Małgorzata Przeździk – Zastępca Burmistrza. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Chmielniku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Miasta i Gminy Chmielnik. (465 000,00zł) 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/599/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Chmielniku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Miasta i Gminy Chmielnik. (465 000,00zł) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Chmielniku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Miasta i Gminy Chmielnik. (710 000,00zł). 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/600/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Niepokalanego Poczęcia Najświętszej Maryi Panny w Chmielniku na prace konserwatorskie, 

restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Miasta i Gminy Chmielnik. (710 000,00zł) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Jakuba Apostoła w Sędziejowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta i Gminy Chmielnik. (200 

000,00zł) 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/601/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Jakuba Apostoła w Sędziejowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta i Gminy 

Chmielnik. (200 000,00zł) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Jakuba Apostoła w Sędziejowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta i Gminy Chmielnik. (415 

000,00zł). 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/602/2023 w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. 

Jakuba Apostoła w Sędziejowicach na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków Miasta i Gminy 

Chmielnik. (415 000,00zł) głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

Projekty uchwał w pkt. 12 i 13 omówił Tomasz Biernacki – Naczelnik Wydziału Administracji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/476/2022 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/603/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/476/2022 Rady Miejskiej w Chmielniku z 

dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i terminów płatności dla inkasentów głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/477/2022 Rady Miejskiej w Chmielniku 

z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/604/2023 w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/477/2022 Rady Miejskiej w Chmielniku  

z dnia 21 listopada 2022 r. w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 

podatku leśnego od osób fizycznych, określenia inkasentów oraz ustalenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

Skarbnik Gminy Anna Pleban omówiła projekty uchwał z pkt 14-16. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik 

na lata 2023-2040. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/605/2023 w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2023-2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 
(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 
Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 
(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2023 rok. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LX/606/2023 w sprawie zmian budżetu na 2023 rok głosowało 15 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska (ZA), 
Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), Piotr Mołas 
(ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas 
(ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w 2023 r. 

Radna Edyta Ciopińska zapytała czy dobrze rozumie, że dopłata będzie w kwocie 150 tys. 

zł. Skarbnik wyjaśniła, że 150 tys. zł nie wpłynie po stronie dochodów, ale zostało z tamtego 



roku 93 tys. zł, więc ok 56 tys. zł gmina dopłaci. Mieszkańcy cały czas wpłacają, więc nie może 

być podana dokładna kwota. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono więcej uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr LXI/607/2023 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w 2023 r. głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2024-2040. 

Burmistrz za pomocą prezentacji multimedialnej zaprezentował założenia przyszłorocznego 

budżetu.  

Radna Danuta Orkisz powiedziała, że są zamierzenia budowy chodnika Zrecze Duże - 

Zrecze Chałupczańskie tak samo jeżeli chodzi o zdewastowaną drogę ale przecież pan Mariusz 

Ściana na ostatniej sesji powiedział, że nie ma tej drogi nawet na liście rezerwowej i nie wie 

jak ma zagłosować z czystym sumieniem w stosunku do mieszkańców. Powiedziała, że są 

ciągle obietnice i nie wie jak długo ma wierzyć w te obietnice.   

Burmistrz powiedział, że zapis, który jest w budżecie potwierdza to, że samorząd widzi 

potrzebę realizacji tego zadania ale są elementy, które nie zależą od gminy, gdyby zależały 

pewne rzeczy działby by się szybciej.   

Radna powiedziała, że bardzo wierzy w to, że ta droga powstanie. 

Radna Edyta Ciopińska poprosiła o informację o którą prosiła na ostatniej sesji - kiedy w 

Piotrkowicach zostanie wykonana inwestycyjna oświetleniowa.  

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że informacji w tej sprawie już udzielała za 

pośrednictwem eSesji – wykonawca zobowiązał się do wykonania inwestycji do końca I 

kwartału 2024 r.  

Radna Edyta Ciopińska, powiedziała, że wierzy w to, że ulica Graniczka będzie wykonana 

i zapytała o chodnik. Kiedyś była mowa o chodniku przy drodze Piotrkowice-Grabowiec-

Włoszczowice a teraz widzi na slajdach Grabowiec – Włoszczowice z wyłączeniem Piotrkowic.  

Burmistrz powiedział, że Piotrkowice nie zostały wyłączone, że to tylko kwestia 

nazewnictwa.  

Radna zapytała o uchwałę dotyczącą pomocy finansowej dla powiatu kieleckiego na budowę 

drogi w Zreczu, burmistrz powiedział, że poprzedni zapis był nieprecyzyjny a różnią się tyko 

jednym zapisem. W pierwszej uchwale było „remont drogi powiatowej” a w drugiej jest 

„przebudowa drogi powiatowej”. Zapytała czy to aż takie duże znaczenie? 



Burmistrz powiedział, że odniósł się do nieprecyzyjnego zapisu, bo te środki były 

zabezpieczone w budżecie dużo wcześniej w remontach dróg. Teraz wprowadzono je w zadania 

dodając konkretną nazwą drogi Zrecze Małe – Zrecze Chałupczańskie. 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał burmistrza czy chodnik na ul. Leśnej będzie tylko do 

nadleśnictwa czy do końca ulicy Leśnej.  

Zastępca burmistrza odpowiedziała, że pierwszy etap jest do nadleśnictwa, jeżeli uda się go 

zrealizować i będzie aprobata starostwa powiatowego gmina przystąpi do realizacji drugiego 

etapu.   

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad.  

1) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2024-2040. 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Chmielnik na lata 2024-2040: 

- uchwałę nr 29/ 2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Chmielnik na lata 2024-2040. 

2) głosowanie nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2024-2040. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/608/2023 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2024-

2040 głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2024 rok. 

1) odczytanie projektu uchwały budżetowej 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Agnieszka Lenartowicz odczytała 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Chmielnik na 2024 rok. 

2) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia budżetu 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach:  

- uchwałę nr 27/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Chmielnik na 2024 rok. 



3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku odczytała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Kielcach:  

- uchwałę nr 28/2023 IX Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach 

z dnia 4 grudnia 2023 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego 

w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Chmielnik na 2024 rok. 

4) przedstawienie opinii Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego Agnieszka 

Lenartowicz przedstawiła pozytywną opinię w sprawie budżetu na 2024 rok. 

5) dyskusja nad ewentualnie wniesionymi poprawkami i ich głosowania, 

Radna Edyta Ciopińska zapytała o wysokość deficytu „na dzień dzisiejszy”. 

Skarbnik odpowiedziała, że 10 mln 300 tys. zł. 

Radna zapytała co kryje się pod zapisem „dochody ze sprzedaży majątku gminy 1 mln 150 

zł” – co gmina planuje sprzedać. Nie czekając na odpowiedź powiedziała, że na rok 2024 

zaplanowano dochody w wysokości 2 mln 700 tys. zł z tytułu opłaty za gospodarowanie 

odpadami a w 2023 roku były zaplanowane na kwotę 2 mln 280 tys. zł i już wiemy, że to nie 

wystarczy. Zapytała, czy z tą większą kwotą wiąże się podwyżka opłat pobieranych od 

mieszkańców.  

Skarbnik powiedziała, że umowa zawarta jest do półrocza i trzeba pomyśleć o zmniejszeniu 

ilości odpadów. Gdyby nie wzrosła ilość odpadów wystarczyłaby kwota zaplanowana.   

Radna powiedziała, „rozumiem, że planowany deficyt” . Przerwała jej skarbnik gminy i 

zapytała dlaczego porównuje deficyt z 2023 roku skoro omawiany jest budżet na 2024 rok.  

Radna powiedziała, że nie porównuje, tylko pyta jaki mamy na dzień dzisiejszy bo jest 

zaplanowany na 2 mln 500 tys. zł. 

Burmistrz odpowiedział, że w odniesieniu do dochodów ze sprzedaży majątku liczy na 

sprzedaż kolejnych działek inwestycyjnych przy ulicy Kasztanowej, działek budowlanych. 

Dodał, że na ten dochód składają się także wpływy z użytkowań wieczystych. 

Do projektu uchwały nie wniesiono poprawek. 

6) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło 

udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr LXI/609/2023 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Chmielnik na 2024 rok głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Hieronim Górski (ZA), 
Anita Jabłońska (ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna 
Maciągowska (ZA), Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), 
Grzegorz Wesołowski (ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

Burmistrz podziękował za przyjęcie uchwały budżetowej.  



 

 

Projekty uchwał z pkt 19 - 24 omówiła Anna Pleban Skarbnik Gminy.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.(LPiK) 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/610/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego.(Zrecze 

Małe) 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/611/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego. (ul. 

Konopnickiej) 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/612/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/613/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Kije głosowało 15 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 



 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/614/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Miasta Kielce głosowało 15 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą 

uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2024 r. 

Do  projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

LXI/615/2023 w sprawie ustalenia kwoty dotacji przypadającej na jedną osobę będącą 

uczestnikiem lub pracownikiem Centrum Integracji Społecznej w Chmielniku w 2024 r. 

głosowało 15 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki imienne: Teresa Chwalińska (ZA), Edyta Ciopińska (ZA), Hieronim Górski (ZA), Anita Jabłońska 

(ZA), Jerzy Kulpiński (ZA), Agnieszka Lenartowicz (ZA), Jarosław Lotko (ZA), Anna Maciągowska (ZA), 

Piotr Mołas (ZA), Monika Nowak (ZA), Danuta Orkisz (ZA), Łukasz Śliwa (ZA), Grzegorz Wesołowski 

(ZA), Aneta Wojtas (ZA), Iwona Zwolska-Styrcz (ZA) 

 

25. Zapytania i interpelacje radnych. 

Radny Grzegorz Wesołowski powiedział, że ma pismo do burmistrza od mieszkańców 

ulicy Leśnej, Przededworza i Jasienia. Odczytał protest przeciwników budowy zakładu 

przetwarzania odpadów pochodzenia gumowego na dz. ewid. nr 1/27 i 1/28 obręb 

Przededworze w gminie Chmielnik. Przekazał pismo burmistrzowi.  

Burmistrz, powiedział, że zostanie udzielona odpowiedź pisemna, o jaką został 

poproszony. Powiedział, że użyte określenie „cofnięcie poparcia” nie jest właściwe. Burmistrz 

ma obowiązek przeprowadzić procedury zgodnie z przepisami i poparcie lub nie poparcie nie 

ma znaczenia.  

Mieszkaniec zapytał czy jest jakaś komórka ochrony środowiska w urzędzie gminy i czy 

ktoś kontroluje sytuację w obrębie wysypiska śmieci oraz czyje jest to wysypisko. Czy to jest 

urzędu gminy czy już pana Hochla. Zapytał kto jest właścicielem firmy powstającej obok 

wysypiska, widział napis „sortownia odpadów Eko Przededworze”. Powiedział, że większość 

inwestycji jest budowana po tamtej części gminy, co przy zachodnich i północnych wiatrach, 

których jest najwięcej,  powoduje, że wszystko „idzie” na miasto. Jest to odczuwalne porą letnią 

w postaci nieprzyjemnych zapachów, być może z osadów wywożonych z oczyszczalni.  

Burmistrz zaprosił mieszkańca do urzędu aby w Wydziale Budownictwa i Ochrony 

Środowiska uzyskać wszelkich szczegółowych informacji. Wspomniał, że to co się tam obecnie 

dzieje jest konsekwencją decyzji podjętych kilka lat temu. Poprosił naczelnika wspomnianego 

wydziału o wyjaśnienia w omawianym temacie.  



Małgorzata Musiał Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska szczegółowo 

omówiła sprawę procedowania powstania zakładu, w sprawie którego złożono protest. 

Potwierdziła, że jest to budowa zakładu przetwarzania materiałów pochodzenia gumowego – 

innych niż niebezpieczne. Gmina dla tej inwestycji proceduje wydanie decyzji środowiskowej, 

dokumentu określającego wytyczne dla tej działalności - aby jak najmniej szkodziła 

środowisku. Na tym terenie obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

przyjęty w 2008 roku przez radę miejską. Ta inwestycja wpisuje się w zapisy tego planu i 

dlatego gmina musi procedować tą decyzję. Wniosek o wydanie decyzji środowiskowej 

wpłynął do gminy w czerwcu 2020 roku. Wnioskodawca został zobowiązany do opracowania 

raportu o oddziaływaniu na środowisko dla tej inwestycji. Raport został opracowany i we 

wrześniu 2021 roku  podany do informacji publicznej poprzez obwieszczenie  Już wtedy była 

możliwość zapoznania się z dokumentacją. Raport został przekazany do sanepidu, 

Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i Wód Polskich do Krakowa do szczegółowej 

analizy. Ostateczne opinie tych instytucji wpłynęły w czerwcu 2023 roku i wtedy wdrożono 

udział społeczeństwa, informując o procedowaniu takiego raportu i możliwości składania 

uwag. Zapoznało się z nim dwóch radnych i dwóch sołtysów a jako strona postępowania została 

włączona fundacja GRAND AGRO, na ich pisemna prośbę.  

Przewodnicząca Rady przypomniała, że wszyscy radni uczestniczyli w spotkaniu z 

inwestorem.  

Za pomocą kolejnego już, czwartego obwieszczenia poinformowano mieszkańców, że 

zebrane są materiały i planowane jest wydanie decyzji, która nie uprawnia firmy do rozpoczęcia 

działań. Jest ona elementem składowym kolejnych decyzji. Firma musi wystąpić do starostwa 

o wydanie zgody na przetwarzanie odpadów oraz o pozwolenie na budowę. 

Mieszkaniec zapytał czy obwieszczenie było tylko w nośnikach elektronicznych. 

Małgorzata Musiał odpowiedziała, że na stronie internetowej i na tablicach ogłoszeń.  

Mieszkaniec odpowiedział, że nie spotkał się z tym. 

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał czy nie można jakoś informować mieszkańców, 

którzy mieszkają na tym terenie. 

Małgorzata Musiał zapytała w jaki jeszcze sposób, bo informacje są na fb, stronie 

internetowej.  

Radny odpowiedział, że przecież sołtys przychodzi, jest inkasentem i mógłby taką 

informację przekazać.  

Małgorzata Musiał powiedziała, że sołtysi dostają informację.  

Radny powiedział, że ta informacja nie dotarła do mieszkańców.  

Sołtys Przededworza Ewelina Kowalczyk potwierdziła, że obwieszczenia są wywieszane 

na tablicach ogłoszeń.  

Przewodnicząca Rady poprosiła naczelnika o wyjaśnienie jak dokładnie będzie wyglądało 

to przetwórstwo.   

Małgorzata Musiał zdementowała pogłoskę o planach powstania spalarni opon.  

Mieszkaniec powiedział, że mogą zmienić profil działalności.  



Małgorzata Musiał powiedziała, że miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

obejmuje obszar około 30 ha i w większości z przeznaczeniem na przetwarzanie odpadów. 

Na kolejne uwagi mieszkańca odpowiedziała, że zaprasza go do urzędu aby dokładnie 

przybliżyć temat. Powiedziała, że inwestycja będzie zlokalizowana na obszarze około 40 arów, 

na których będzie prowadzona działalność polegająca na zbieraniu odpadów: zużytych opon, 

kabli, tworzyw sztucznych – około 4,5 tysiąca ton rocznie. Odpady będą przetwarzane przez 

mobilny rozdrabniacz, szatkujący odpady na małe elementy. Część tych odpadów straci status 

odpadu i stanie się produktem, przekazywanym do firmy, która będzie coś z tego w stanie 

wyprodukować. Pozostałe odpady będą przekazywane do firmy w celu utylizacji. Zamiarem 

firmy nie jest gromadzenie odpadów ale przetwarzanie. Przewidziana jest praca tylko w porze 

dziennej – 7h. Nie dłużej niż 200 dni w ciągu roku. Oddziaływanie hałasu nie będzie dochodziło 

nawet do najbliższych obiektów. Zgodnie z raportem nie będzie negatywnego oddziaływania. 

Jest to teren odizolowany od najbliższych zabudowań z każdej strony lasem. 

Na pytanie mieszkańca czyj jest zakład na tamtym terenie odpowiedziała, że to ZUK 

Celiny i funkcjonuje jako wysypisko.   

Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Chmielniku Jerzy Grusiecki powiedział, że 

wysypisko powstało w 2002 roku. Zakład połączył się z Zakładem Gospodarki Komunalnej i 

przejęli gospodarowanie składowiskiem. W grudniu 2011 roku zostało sprzedane panu 

Hochlowi i działa samodzielnie. Wytłumaczył, że gminy zostały zobligowane do 

przekazywania odpadów do regionalnych instalacji przetwarzania odpadów a rolą składowiska 

w Celinach było przyjmowanie tylko odpadów biodegradowalnych i taka jest do tej pory. Takie 

działalności opierają się na opinii Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i trudno je 

kwestionować.  

Przewodnicząca Rady zaprosiła zainteresowanych mieszkańców do urzędu aby rozwiać 

wszelkie wątpliwości. Złożyła życzenia noworoczne.  

 

21. Zakończenie obrad. 

Z powodu wyczerpania porządku LXI sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

podziękowała za obecność i dokonała zamknięcia obrad  sesji z dnia 28 grudnia 2023 roku. 

Nagranie z sesji dostępne jest na stronie internetowej:   

https://crv.pl/archiwum-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku 

 

Sporządziła: 

Katarzyna Więckowska 

 

https://crv.pl/archiwum-swietokrzyskie-rada_miejska_w_chmielniku

